



Referat bestyrelsesmøde 26. august kl. 19 i klubhuset ved Bjerre Strand.

Deltagere : Tanja, Jakob, Sven-Erik, Heidi, Maja, Kristian M, Pernille, Carsten og Lars

Afbud : Henriette, Avron, Christian J,

Bemærk, at dagsorden er delt i to, henholdsvis

- sager til drøftelse/beslutning
- ledelsesrapportering til orientering

SAGER TIL DRØFTELSE/BESLUTNING

1. Opfølgning fra sidste møde

- Halprojekt (Maja, Jakob, Lars)

Referat

Det er bygningsmæssigt udfordrende iht. gældende planer (Maja). Teknisk set kan man dog formentlig få dispensation fra lokalplan, men det kan politisk være udfordrende. Drøftelse vender tilbage til bestyrelse på et senere tidspunkt.

2. Rapportering fra bestyrelsesmedlemmer

Alle giver en status for ansvarsområder. Materiale fra Henriette vedlægges, men gennemgås først på efterfølgende møde, da Henriette desværre har afbud.

Referat

Tanja : ikke nået at kigge på sponsorer

Jakob : har været optaget af dobbeltbookinger, som nu er på vej til at blive løst

Avron : deltager i SG møder

Marker : padelintro er gået fint, men lidt få sign ups

Heidi : i dialog med kommune om rengøring både ude og inde. Bjerre lagt om så mere rengøring om sommer, men ikke vinter. Kan godt bruge en ekstra back up til Drop In indendørs. Maja tager den gerne.

Maja : Social Tennis kommer igen, og har ellers kigget på halplaner. Tager gerne Drop In inde som

backup for Heidi.

Pernille. Udfordringer med nyt bogføringssystem. Se punkt 4

3. Ændringer i træner-team m.v.

Orientering fra Styregruppe og Lars om kommende ændringer.

Da Lars fratræder formelt 1. oktober er det tanken, at Lars fortsætter som ulønnet klubchef frem til næste generalforsamling, og i den egenskab fortsat sørger for udarbejdelse af dagsordener og referater fra bestyrelsesmøder og Styregruppe. Der er med ansættelse af Rossen og opgradering af Pernille ressourcer nok, men det er et vigtigt opmærksomhedspunkt, at når der ikke er en klubchef, må andre - herunder frivillige – træde i karakter og få mere ejerskab.

Der vedlægges foreløbig oversigt over opgaver, Lars har varetaget.

Bestyrelsens behandling af punktet.

Drøftelse af, hvor bestyrelse og andre kan bidrage. Det er vigtig bestyrelsesbehandlingen ikke bliver en "kontrolliste", men i højere grad, at man ser ind i en drøftelse af, hvor kan og vil man som bestyrelsesmedlem bidrage (og andre frivillige).

Referat

Lars gennemgik opgaveoverdragelse så langt. Opbakning til en model, hvor overdragelse sker succesivt frem mod GF.

4. Økonomi

Status fra Pernille pr. udgangen af juli måned eftersendes og gennemgås på mødet.

Bestyrelsens behandling af punktet

Drøftelse.

Referat

Økonomi gennemgået. Ser i udgangspunktet ud til at balancere ift. budget, men lidt udfordrende ift. for få af de yngste kommer til træning. Trænerlønninger i overkant, og det ses der på.

5. Nyt økonomisystem

Der er udfordringer med økonomisystem (bilagsopbevaring). Indstilling på nødvendig investering til bilagsopbevaring m.v. eftersendes (Marker).

Bestyrelsens behandling af punktet.

Bestyrelsen tager stilling til indkøb af nyt system.

Referat

Bestyrelsen besluttede, at der i udgangspunktet arbejdes med indkøb af economics. Der skal også se på Pernilles opgaver, som fylder mere end forudsat.

6. Dobbeltbooking af baner inde

Imod alle løfter og forventninger kunne vores booking system ikke håndtere nytegning af baner, da det blev frigivet indendørs.

Pernille og Jakob er sammen med de andre klubber ved at finde løsninger for de involverede. Det er i den forbindelse besluttet, at alle banetimer for 2025/26 kun er for et år, og der dermed laves ny lodtrækning igen 26/27. Pernille/Jakob giver status på mødet.

Fremover må der findes en bedre løsning, da vi ikke kan stole på halbookings system i denne situation.

Bestyrelsens behandling af punktet.

Foreløbig drøftelse af muligheder næste år for en løsning, som fungerer, og er administrativ håndterbar.

Referat

Bestyrelsen drøftede punktet. Stærkt utilfredsstillende, at Halbooking ikke kunne håndtere dette.

Fremover en – evt. manuel – løsning, hvor man sender ønsker ind på forhånd, og så trækkes der lod og de involverede kontaktes succesivt ift. placering i lodtrækning. Skal drøftes med de andre klubber.

7. Klubmesterskaber

Status er at stort set alle har spillet inden for deadlines, og alt er klar til en finaledag med ekstraordinært mange finaler og liv på anlægget.

Lars giver status på mødet.

Bestyrelsens behandling

Drøftelse og input til afvikling af dagen.

Referat

Nye frivillige har lavet kæmpeindsats med at overtage køkken m.v. Der er styr på det hele, og det ser ud til at blive en fantastisk dag.

8. Kasserer/bogholder/medlemsansvarlig funktion

Pernille har haft ekstraordinært travlt siden sin start. Hun har brugt meget tid på systemerne, som – bl.a ved dobbeltbooking – ikke har fungeret optimalt, behov for nyt økonomi og IT-system og meget mere. Arbejdstiden er voldsom og så er hun endda ikke rigtig gået i gang med bogføringsdelen. *Vi har midlertidigt måtte give Erik kr. 4.000 måneden for at udføre dette, men der er brug for en mere langtidsholdbar løsning.*

På mødet vil Pernille give en orientering om status.

Bestyrelsens behandling af punktet

Drøftelse af en langtidsholdbar løsning.

Referat

Bestyrelsen havde en foreløbig drøftelse, og Pernille vender tilbage med status senere. En mulighed er, at bogholderfunktionen udliciteres, og Pernille fokuserer på øvrige og mangfoldige admin opgaver.

LEDELSESRAPPORTERING

Nedennævnte punkter er orienteringspunkter og tages kun op til drøftelse, såfremt det ønskes

9. Medlemstal

Medlemstal for de seneste 10 år og status vedlagt i bilag.

Det kan oplyses, at der pr. 31 december var 963 aktive medlemmer i Øresund mod 744 året før. Tallet pr. 22 august 902 medlemmer, dvs en medlemsnedgang på ca 5 %.

Bemærk at indrapporterede tal er højere, idet det omfatter medlemmer, som blot har været medlem i 3 måneder, og dermed er medlemmer som har meldt sig ud i løbet af året med i disse tal.

10. Træning m.v.

Oversigt over deltagere på træning er vedlagt sammen med medlemsoversigten. Der er på juniorsiden en forskydning fra mikro/mini til juniortræning. Det kan man – forhåbentlig – tage som udtryk for at kvaliteten på minitennis og juniortræning har været så god at børnene fortsætter fra mini til junior og også længere tid som junior. Til gengæld er det tilsvarende tydeligt, at der kommer for få ind fra børne have og skoler. Det er det indsatsområde, Mogens er ansat til at gøre noget ved, så det har høj opmærksomhed.

Seniorsiden er alt udsolgt – her arbejdes løbende på at udvide tilbud inden for de rammer, der nu engang er.

11. Hus og bane (Bjerre, HiC, Padel og Redplus)

Vi har fået etableret det nye skur og det fungerer fint. Vandingsanlæg har måtte repareres, hvilket var voldsomt bekostelig med 50.000 kr, men en absolut nødvendig udgift.

Red Plus banerne står knivskarpe nu, omend det er problematisk at læhegnet rundt omkring banerne for 20-25 % vedkommende ser ud til at være dødt. Banerne på Bjerre har været mere udfordret end normalt, men med meget stor indsats fra bl.a. vores unge medhjælper (og et repareret vandingsanlæg) er de ved at sætte sig nu. Niverød banerne er også gode, så alt i alt er det fint på anlægsiden p.t.

Vi har fået et sponsorat på 10-20 nye designer stole som vil passe perfekt til nogle nye cafeborde på sigt, samt to bænke foran bane 5 (til opførelse 2026).

12. ØT Opstrengningsservice

Opstrengningsservice er kommet godt fra start, og det giver både god økonomi og er et led i den gode service, vi gerne vil give til medlemmer. Og som tidligere nævnt vigtig, at vi ikke indirekte faciliterer sort arbejde.

For god ordens skyld skal det oplyses, at det er afklaret med vores revisor, at det indenfor de beskrevne rammer ikke medfører, at vi skal momsregistreres.

13. Sportlige målsætninger

Der vil på et senere møde blive afrapporteret grundigt på sportlige målsætninger og sammenhæng med arbejdet med værdier.

En hurtig status på den rent sportslige del fsa udendørs sæsonen

- Ingen Seniorhold rykker ned
- 1 herrer ligger til oprykning til 1 division (afgøres jo ved tennisfest inden bestyrelsesmødet)
- 2 dame rykker op i liga 1 (elitedivisionen for 2. hold)
- 3 bronzemedaljer ved UM (det højeste nogensinde)
- 3 juniorhold ved DH slutpil, hvilket placerer os som den 5 bedste klub i DK i den henseende foran bl.a. HIK (2 hold), Vi/So (1. hold), HRT og Lyngby (begge 0 hold).

Grundigere afrapportering kommer som nævnt.

Her bare også en orientering om, at vi skal være opmærksomme på, at jo bedre spillerne bliver jo mere skal vi holde fast i værdierne om fællesskab, fair play og fokus. Jo højere niveau, vil der (lidte forenklet) være flere spillere, trænere og ikke mindst forældre derude, som ikke deler de værdier vi står for. Men vi skal holde fast – også selvom det sat på spidsen måtte koste på den sportslige succes.

14. Evt samarbejde Simons Padel

Ca 300 meter ”bag ved” HIC og Redplusbanerne (ved siden af Matas) kommer et nyt kæmpe padelcenter med 12 baner. Konceptet er lukseriøst og ambitiøst.

Det er på forhånd lidt vanskelig at sige om det vil være en konkurrent og/eller en mulighed, som også giver vækst og gavn til vores medlemmer.

For at forfølge den sidste mulighed, har vi haft møde med Simons Padel. De er umiddelbart indstillet på, hvad der ser ud til at kunne være et konstruktivt samarbejde omkring rabat til vores medlemmer i centeret (her spares hurtig mange penge, så det er interessant) samt omkring træning (konceptet lyder lidt dyrt, men det er kommercielle centre jo).

Status primo juni er at vi er enige om rabatmuligheden for ØT medlemmer, som er win-win for begge parter. Simons og ØT er begge interesserede i at kunne lave noget træning om vinterne for ØT medlemmer, men med Simons forretningsmodel (dvs høj baneleje) er det økonomisk ikke så enkelt at få enderne til at mødes. Der arbejdes på flere muligheder.